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Vragen voorbespreking 2 juni

Indiener: Alda van Zijl,  D66

Agendapunt 1.4. Regioplan beschermd wonen: 

1) Het is besproken in de participatieraad: Wat vonden zij er van? En waarom krijgen wij hier geen 
verslag van?

De Participatieraad vond de uitleg over het regioplan duidelijk. Ze worden graag op de hoogte 
gehouden over het ingroei pad  van 7 tot 10 jaar dat gevolgd wordt vanaf het moment dat de 
decentralisatie een feit is. Vanaf dat moment gaan we kijken in hoeverre regionale instellingszorg 
nog verder afgebouwd kan worden. Daarnaast welke andere vormen van zorg in Rivierenland 
ontwikkeld kunnen worden en welke ambulante zorg in Buren kan plaatsvinden. 
De participatieraad maakt zelf een verslag van hun overleg met de gemeente. Wij maken een 
actielijst  en overzicht van besproken voorzieningen.

2) In de risico's wordt omschreven dat 'er een bepaald lokaal draagvlak nodig is'. Hoe staat het met 
dit draagvlak in de gemeente Buren? 

Vooralsnog is niet bekend welk draagvlak er is. De decentralisatie is echter een feit en het zorgdragen 
voor een sluitende aanpak voor mensen met psychische kwetsbaarheid is ook verplicht. Dit is eerder 
ook door de Raad vastgesteld in het Beleidsplan Samen Dichtbij. In de lijn hiervan is het plan te 
starten met een lokale aanpak van Ggz problematiek. Samen met enkele zorgaanbieders, 
ervaringsdeskundigen, de huisartsen en het sociaal team wordt geprobeerd de doelgroep vroegtijdig 
op te sporen zodat inzet van zware zorg zoveel mogelijk voorkomen wordt en eerder gewerkt wordt 
aan herstel. Daarnaast zal er aan partners in het voorliggend veld de mogelijkheid worden geboden 
kennis over de doelgroep te krijgen door middel van scholing. Dit aanbod kan op termijn ook aan 
inwoners worden aangeboden. 

3) In de risico's wordt ook beschreven dat er nu nog niet voldoende woonplekken zijn, maar dat hier 
wel aan gewerkt wordt; wat is de verwachting? 

De verwachting is dat er niet zo maar voldoende woonplekken gerealiseerd kunnen worden. Er liggen 
ook opgaven voor huisvesting van andere doelgroepen zoals bijvoorbeeld voor statushouders. De 
corporaties hebben niet veel mogelijkheden voor uitbreiding van het woningaanbod. Bekeken moet 
gaan worden of we andere –tijdelijke- woonvoorzieningen kunnen realiseren de komende jaren en of 
dat we in samenwerking met andere gemeenten woonvoorzieningen voor de doelgroep kunnen 
organiseren.


